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Безбедносна ситуација на Балкану напредује изузетно повољно, оцена је команданта
НАТО-а снага у Европи, адмирала Џејмса Ставридиса.

  

У ексклузивном разговору за "Глас Америке", адмирал Ставридис, који често обилази
регион, овако је описао садашње безбедносне прилике:

  

„Хтео бих да почнем једноставно, са питањем: где се балкански регион налазио пре
десет или 15 година? Када се сетимо тадашње ситуације у Босни и Херцеговини, боље
рећи Сребренице, где је побијено осам хиљада мушкараца и дечака, опсаде Сарајева,
затим догађаја на Косову ... у том периоду, милион и по људи је напустило своја
огњишта, а око стотину хиљада људи је убијено. То је слика Балкана од пре десет и
више година. Ситуација је данас драматично побољшана. Словенија, Хрватска и
Албанија су чланице НАТО-а. Пре осам месеци посетио сам Београд у својству
команданта НАТО снага у Европи, а својевремено сам учествовао у планирању напада
НАТО-а на Косову. Међутим, у Београду сам сада водио изузетно срдачне разговоре.

  

Истина је да у региону и даље постоје извесне тензије. Такође је потребно водити
рачуна о томе да ствари не назадују, посебно на Косову и у Босни и Херцеговини.
Морамо да наставимо да радимо на успостављању безбедног окружења на Косову.
Такође морамо да осигурамо да земље које су заинтересоване да уђу у НАТО могу да
наставе даље на том путу и да пажљиво пратимо тензије у целом региону. Међутим, као
пажљиви проматрач тамошње ситуације ја уочавам континуирани позитиван напредак".

  

(VOA)

 1 / 2



Џејмс Ставридис: У Београду сам водио изузетно срдачне разговоре.
среда, 20 октобар 2010 09:36

  

 2 / 2


